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posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 14 czerwca 2019 roku 

 

 

 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa                       

i Ochrony Środowiska z Komisją Oświaty, Kultury i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Rady Miejskiej Gminy Osieczna. 

4. Zapoznanie z przygotowaniem letniska i bazy turystycznej do sezonu letniego. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Jarosław Glapiak: 

Otwieram posiedzenie Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Witam Pana Burmistrza, Pana Przewodniczącego, członków Komisji i Panią protokolantkę. 

Na dziewięcioro Radnych wchodzących w skład Komisji obecnych jest siedmioro. Nieobecny 

jest Pan Wiceprzewodniczący Rady Mirosław Forszpaniak i Radny Robert Skrzypek. 

Lista obecności członków Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej Gminy Osieczna na posiedzeniu w dniu 14 czerwca 2019 r. stanowi załącznik 

nr 1 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Jarosław Glapiak: 

Zamykam punkt 1. Otwieram punkt 2. 

Ad. 2. Odczytanie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Jarosław Glapiak: 

Porządek posiedzenia Komisji jest następujący: 

1. Otwarcie. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa                       

i Ochrony Środowiska z Komisją Oświaty, Kultury i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Rady Miejskiej Gminy Osieczna. 

4. Zapoznanie z przygotowaniem letniska i bazy turystycznej do sezonu letniego. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

Czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad? Nie widzę. Dziękuję. Zamykam punkt 2. 

Przechodzimy do realizacji punktu 3. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska z Komisją Oświaty, Kultury i Zdrowia Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Jarosław Glapiak: 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa                           

i Ochrony Środowiska z Komisją Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna. Protokół był wyłożony do wglądu. Czy są uwagi do tego protokołu? Nie widzę. 

Dziękuję. Kto z członków Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

jest za przyjęciem tego protokołu, proszę podnieść rękę – 7 głosów. Kto jest przeciw? – 0 

głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że Komisja Budżetu, 

Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Gminy Osieczna jednomyślnie 

przyjęła protokół nr 12.2019 wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska z Komisją Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia. Zamykam 

punkt 3.  

Ad. 4. Zapoznanie z przygotowaniem letniska i bazy turystycznej do sezonu letniego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Jarosław Glapiak: 
Przechodzimy do realizacji punktu 4. Zapraszam do zadawania pytań i dyskusji w tym 

temacie. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Od kiedy rozpoczyna się sezon na letnisku w Osiecznej? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Od 22 czerwca. W tym roku, w stosunku do lat poprzednich o tydzień wcześniej rozpoczną 

pracę Panowie ratownicy. Pogoda wyprzedziła nasze działania. W regionie leszczyńskim są 

akweny, jeziora gdzie Gmina przez lata nie zatrudniała ratowników, nie wiem czy to się teraz 

zmieniło. U nas zawsze byli i będą ratownicy przez lipiec i sierpień czyli dwa miesiące i jeden 

tydzień. W tym roku na letnisku nie wykonaliśmy żadnych spektakularnych działań, 

nakładów czy inwestycji. Od wczesnej wiosny otrzymujemy informacje o zniszczeniach 

wyposażenia, tj. pomostów, balustrad, tablic informacyjnych o zasobie ptaków w rejonie 

letniska. W tym temacie reagujemy na bieżąco. Jak widzicie niektóre budynki czyli te 

drewniane, które zakupiliśmy jako Samorząd i chociażby stacja trafo są pomalowane różnymi 

napisami. Panowie malarze w najbliższym czasie zamalują te napisy, aczkolwiek ponoć nie 

jest to wcale tak łatwo przykryć to graffiti. Ta substancja jest odporna na zamalowywanie. 

Wiemy, że od dwóch lat parking jest bezpłatny. Gospodarzem letniska, jeżeli tak można 

nazwać, będzie w dalszym ciągu Pan Ryszard Umiński. Z roku na rok coraz trudniej 

dochodzimy do porozumienia z tego powodu, że oprócz podstawowej działalności 

zawodowej również, nie tylko hobbistycznie, ale jako drugie działanie prowadzi w innym 

obszarze i brakuje mu czasu. Na ten rok jeszcze udało nam się porozumieć. Rozmawialiśmy 

wstępnie z Zarządem Dróg Powiatowych o ewentualnym zlikwidowaniu zakazu 

zatrzymywania i postoju na ulicy Gostyńskiej, w pasażu do letniska. Póki co Zarząd Dróg jest  

sceptyczny w tej sprawie. W naszym założeniu, mam nadzieję, że to jest logiczne 

rozumowanie, gdy parking nie jest płatny to kilkanaście czy kilkadziesiąt samochodów, które 

zatrzymałyby się zgodnie z prawem, na przykład po prawej stronie ul. Gostyńskiej patrząc od 

rynku, to by trochę ulżyło tłokowi na jednym i drugim parkingu. Wiemy, że są takie dni, 

może w tym roku też już były, kiedy jest problem z zaparkowaniem pojazdu. Zobaczymy jaka 

będzie ostateczna decyzja Zarządu Dróg Powiatowych, jeżeli podtrzymają ten zakaz to tak 

będzie, w każdym razie z naszej strony jest takie działanie. Jeśli chodzi o techniczne sprawy, 

to przejęliśmy, tzw. „domek ratownika”, był problem, który trwał kilka miesięcy. To jest taki 

budyneczek, który dawno temu powstał prawdopodobnie na zasadzie czynu społecznego. Tak 

sądzę ponieważ nie było żadnych dokumentów, że ta budowla istnieje ani ze strony naszego 

Samorządu czyli w Gminie ani też Komenda Wojewódzka Policji nie miała takiej wiedzy. Po 

wielu wspólnych działaniach myślę, że przede wszystkim chęci obu stron, staliśmy się 
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właścicielem działki i budynku. Rozumiem starania Policji ponieważ już od kilku lat z niego 

nie korzystali a co roku uiszczali podatek. Na ich coroczny wniosek dotyczący umorzenia tej 

należności odpowiadaliśmy negatywnie. Jest to jakieś dobro, aczkolwiek na dzisiaj nie mamy 

pomysłu, jak ten budynek zagospodarować, ja przynajmniej nie mam chyba, że Państwo 

Radni, o co proszę, mają jakieś propozycje? Jest to mały budynek, w miarę solidny, jeżeli 

chodzi o mury.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Pan Burmistrz mówi o budynku, który w sezonie użytkowała Policja? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak. Nie o tym, który próbowaliśmy sprzedać, tylko o tym, który jest w głębi po lewej 

stronie. Chyba policjanci pełnili dyżury na letnisku i ten budynek służył im jako letni 

posterunek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak, to był letni posterunek. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Krystyna Krajewska: 

To jest za tym długim budynkiem?  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Marek Kozak: 
W tym kierunku. Policjanci w czasie wakacji pełnili dyżury, pływali łodzią po jeziorze. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Gmina kupiła łódkę i Policja pełniła dyżury. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Kilka lat temu kupiliśmy dla Policji łódkę i w okresie wakacji jeżdżą po naszym jeziorze. 

Dobrze, że o tym wspominacie. Przypomnę, że w czasie trwania sezonu są dodatkowe dyżury 

policyjne, które nasz Samorząd finansuje, poprzez zapis w uchwale budżetowej Wysokiej 

Rady. Myślę, że to działanie poprawia, o czym jestem przekonany, bezpieczeństwo 

wypoczywających. Panowie policjanci nie są w stanie być każdego dnia przez kilka czy 

kilkanaście godzin, dlatego są w weekendy. Mają określony harmonogram tych dyżurów, 

myślę, że to znacząco poprawia bezpieczeństwo na naszym letnisku. To są najważniejsze 

rzeczy związane z tym miejscem.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Rozumiem Panie Burmistrzu, że parkingi są za małe, żeby pomieścić wszystkie samochody   

na przykład w upalny weekend i tak dalej. Czy sytuacja parkowania gdzie bądź, to jest 

normalny stan, czy widzi Pan możliwość ograniczenia tego? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

U nas, na tym letnisku, od wielu lat jest taka zasada, że jeden samochód właściciela domku 

wypoczynkowego może wjechać na teren gdzie teraz jesteśmy. Natomiast są takie sytuacje, 

oczywiście Ci którzy dojeżdżają do punktów handlowych również wjeżdżają na ten teren, są 

takie momenty, kiedy Gospodarz podejmuje decyzje, o tym, że wpuszcza, dbając o to, żeby 

drogi przejazdowe nie były zastawione, jakąś liczbę samochodów na ten teren, o którym Pan 

Radny mówi. Dzieje się tak z prostego powodu, że inaczej ten tłok, ta ciżba i to 

niezadowolenie, bo to wszystko jest tożsame, jest mniejszy. Gospodarz mówi, ja mu wierzę, 

że tutaj trudno jest zapanować nad porządkiem, nad właściwym poustawianiem parkujących. 

Te nasze parkingi są jakie są i my ich nie powiększymy. Zawsze można powiedzieć, że 

kilkaset metrów dalej jest część centralna Osiecznej, gdzie można zostawić samochód                       

i pewnie wielu tak robi, bo inaczej kłopot byłby jeszcze większy. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Rozumiem, że to zostaje w gestii osoby zarządzającej letniskiem. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Gospodarza, który dysponuje i zarządza letniskiem i za to odpowiada. 
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Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dobrze, dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Są takie ekstremalnie gorące dni weekendowe. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Chociażby teraz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
W środku tygodnia nie ma nigdy problemu z parkowaniem.   

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Krystyna Krajewska: 

Nie ma. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Wtedy rzeczywiście pojazdy są kierowane aż w stronę wyjazdu. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Aż do asfaltu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Tak. Wtedy tutaj jest pełno samochodów. Dlatego pewnie może by się przydało, to o czym 

powiedział Pan Burmistrz, że gdyby Powiat zgodził się na możliwość parkowania na ulicy 

Gostyńskiej to część samochodów tam by stanęła. Rzeczywiście jest tak, że niektóre osoby 

wiedzą, że warto zaparkować na górce i spacerkiem około 200 m zejść na letnisko. Jak 

bywają takie gorące dni weekendowe to również na górce jest pełno samochodów. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Lepiej parkować na górce niż na ulicy Gostyńskiej, bo tu jednak jest kiepski przejazd. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Podstawowa uwaga Zarządu Dróg jest taka, o czym mówi Pan Radny, że ulica Gostyńska jest 

wąska i wystarczy, że jeden czy dwóch źle zaparkują między drzewami to może być kłopot. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Pojazdy nie mogą się minąć.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

I dlatego od razu nie przystali na naszą propozycję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Wszystko by było dobrze, gdyby ludzie byli życzliwi dla siebie, uśmiechnięci. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Cierpliwi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

I żeby czuli, że przyjeżdżają na letnisko a nie na autostradę czy na wielki parking. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Dokładnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

To wtedy można sobie pomóc. Ja uważam, że nie byłoby w tym nic złego, żeby część ulicy 

Gostyńskiej w rejonie letniska jeden czy drugi dzień w weekend była drogą, gdzie się trochę 

trudniej przejeżdża bo letnicy przyjeżdżają na wakacje.        

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Marek Kozak: 

Letnisko też ma swoją pojemność. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Marek Kozak: 

I nie można powiększać nie wiadomo do jakich rozmiarów. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Zawsze będzie małe, na swój sposób kameralne bo nie ma możliwości jego powiększenia.   
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Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Marek Kozak: 

To żadna przyjemność przyjechać na takie zatłoczone letnisko. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

O tym to już decyduje każdy, kto chce wypoczywać w takich a nie innych warunkach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak jest. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Marek Kozak: 

Tak to przynajmniej ludzie widzą, że już jest pełne letnisko bo parkingi są pełne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jasne. Też rozmawiamy, takie mam wrażenie raz na jakiś czas o tym, że pojemność                       

i wypełnienie tej pojemności, i nie wpuszczanie za dużo ludzi, też jest ważne bo trzeba mieć 

na uwadze choćby wodę w naszym jeziorze, które jest takie jakie jest i jak kilka tysięcy ludzi 

wpada do wody w soboty i niedziele, to ma ogromny wpływ na jej stan. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Marek Kozak: 

Tym bardziej jak mamy upały. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

A propos wody i jej jakości. Ostatnio usłyszałem, że jeden z młodych ludzi wypoczywających 

nad naszym jeziorem został uszczypnięty przez raki a to znaczy wprost, że jakość wody się 

poprawia, jeśli oczywiście były to raki. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

A nie bóbr. Słyszałem, że bobry atakują właśnie w takich akwenach. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak? 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Tak, widziałem wczoraj w telewizji, że pies wszedł do wody i bobry go zaatakowały. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Broniły pewnie swojego domostwa. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Tam miały wodę, tak to logicznie wytłumaczyli ale jak u nas są raki to dobrze. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Pan Burmistrz powiedział, że w tym roku nie było żadnych spektakularnych inwestycji na 

letnisku. Ja to rozumiem, że dziwne byłoby, gdyby co roku na letnisku miały miejsce jakieś 

spektakularne inwestycje. Ale choćby w kontekście tego o czym miałem okazję wspomnieć 

na ostatniej sesji, gdyby potraktować nasze planowanie kadencyjnie, czyli krótko mówiąc 

jeszcze te cztery lata, czy Pan Burmistrz ma jakieś pomysły, wizje tego, co by można zrobić 

jeszcze na letnisku? Rzeczy, które niekoniecznie muszą być dziś, jutro ale mogłyby być za 

rok czy za dwa lata? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak ad hoc, to na dzisiaj ciągle aktualny jest temat związany z tym domkiem przy pasażu. 

Czy i w jaki sposób rozwiązać ten problem, bo tam była pizzeria i część hotelowa. Natomiast 

jeżeli chodzi o jakieś większe inwestycje, to utrzymać to co jest. Proszę Państwa, prawie 

90.000 zł kosztowało nas w ubiegłym roku utrzymanie letniska. Można powiedzieć, że 

otrzymujemy pieniądze z tytułu dzierżawy domków, z góry mówię, że nie mam policzone ile 

to jest, mogę udostępnić te dane ale jestem pewien, że to się nie bilansuje. Jeżeli chodzi                  

o stronę finansową, to w momencie gdy odeszła nam możliwość wydzierżawienia parkingu, 

to ten bilans pogorszył się. Tak, że jak Państwo słyszą i jak Panu Przewodniczącemu 

odpowiadam, to na ten czas większych planów związanych z letniskiem nie mamy.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Może jakieś dodatkowe pomosty, do dzisiaj żałuję ale może tylko ja żałuję, że na końcu tej 

ulicy był pomost on rzeczywiście był w złym stanie i podjęto decyzję, żeby go zlikwidować. 
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Może tam udałoby się kiedyś postawić taki pomost spacerowy, żeby była okazja wyjść                  

w tamtą stronę jeziora. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Jarosław Glapiak: 
Tam jest jeszcze jeden taki pomost. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jest taki wąski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Jarosław Glapiak: 
Tak.   

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Kiedyś były ławeczki przy tych ścieżkach. Czy nie można by takich ławeczek jeszcze gdzieś 

tam wkomponować? Może Radio Elka też by takie trzy czerwone ławki przywiozła. Co Pan 

Burmistrz myśli na ten temat? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tutaj jest kilka ławek. Zawsze jest pytanie, czy to jest wystarczająca liczba. Tak jak Wam 

powiedziałem, na dzisiaj nie chcę generować kolejnych wydatków tym bardziej, że one też za 

rok, dwa czy też trzy oznaczają nieustające remonty. Na przykład pomost, który nas 

kosztował sporo pieniędzy, my w tej chwili permanentnie go naprawiamy. I to jest znak braku 

poszanowania bo w zdecydowanej większości nie są to szkody spowodowane tym, że drewno 

w naturalny sposób zostało zniszczone, uległo degradacji, tylko, że ktoś je zniszczył a my 

naprawiamy, wydajemy pieniądze.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Czyli akty wandalizmu. Monitoring, bo rozumiem, że tu jest monitoring, nie odnosi skutku? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Jest monitoring ale nie możemy namierzyć sprawców, kiedyś to się udało ale żadnej skruchy 

nie było. Z drugiej strony jest to kwalifikowane jako niska szkodliwość czynu i mamy co 

mamy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Chciałem zapytać o budynek ratownika. Widziałem zarządzenie Pana Burmistrza o tym, że 

jest, jeśli ja to dobrze rozumiem, że to chodzi o ten budynek, że jest przeznaczony pod                    

3-miesięczną bezprzetargową dzierżawę, to znaczy, że ktoś się zgłosił i jest tym 

zainteresowany? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Raczej zaproponowaliśmy na zasadzie, że może ktoś się zainteresuje. Nie mam ze sobą 

szczegółów tego zarządzenia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ja mam świadomość tych wydatków, Pan Burmistrz zna moje zdanie. Pan Burmistrz nie 

zgadza się z moją koncepcją w sytuacji, kiedy nikt się nie zgłasza ja myślę, że może jednym          

z potencjalnych rozwiązań byłoby wzorem choćby pobliskiego Dębca wybudowanie                        

z dofinansowaniem, bo nie chcę narażać Gminy na specjalne wydatki, parterowy pawilon                  

na przykład z tarasem na górze. Sporo się dzisiaj buduje tego typu obiektów, nie wiem jakie 

to są koszty. Może byłoby łatwiej rozmawiać o tym gdybyśmy poznali potencjalny koszt. 

Dzisiaj stan jaki jest, jest stanem smutnym. Ten budynek jest w opłakanym stanie, wygląda 

fatalnie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Dlatego uważam, że trzeba poszukać prywatnego inwestora. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Prywatny inwestor Panie Burmistrzu oznacza pozbycie się władztwa Gminy. 
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Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

I kosztów. Panie Przewodniczący, to o czym Pan mówi, nawet przy dofinansowaniu, co 

byłoby super, oznacza nie tylko koszty budowy ale i koszty utrzymania. Jeszcze raz powtórzę 

pomost, który wybudowaliśmy z dofinansowaniem, fajnie, nie było żadnej dyskusji, 

chcieliśmy to zrobić, teraz co roku generuje kłopoty z tym, że jest niszczony, źle używany, 

eksploatowany przez wypoczywających. Ja przynajmniej na dzisiaj nie widzę pomysłu, żeby 

budować kolejny obiekt, który będzie służył, z jednej strony fajnie, wypoczywającym ale dla 

Samorządu byłby kolejnym obciążeniem. Pytanie, czy tego chcemy? Ja mam inne zdanie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak, ja mam tego świadomość ale specjalnie to mówię tutaj, w szerszym gronie, bo ja chcę 

powiedzieć, że ja też mam inne zdanie w tym sensie, że ja, gdybym wiedział, że jest prywatny 

inwestor, który kupuje i na zawsze pozbywamy się strategicznego miejsca, jedynego,                      

z pięknym widokiem na jezioro, to byłbym za każdym razem mówił, że jestem przeciwko 

temu, bo może nie dziś, może za 5 lat czy za 8 lat pojawią się warunki na to, że nawet jeśli 

Pan Burmistrz dziś optuje za tym, żeby niczego nie budować, to może będzie okazja, żeby 

takie coś postawić. Panie Burmistrzu mówienie, że to rodzi koszty, to nie jest argument. Ja 

bym łatwo wymienił kilka rzeczy, które budujemy czy robimy, a które generują koszty. My 

jesteśmy, tak mi się na przykład wydaje, że jesteśmy, przynajmniej w Osiecznej, 

turystycznym miejscem, a ta turystyka wymaga, moim zdaniem ciągłego inwestowania.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Oczywiście, jeżeli Państwo Radni zdecydują, że żadnej inicjatywy związanej z ewentualną 

sprzedażą tej działki, z tym budynkiem nie mamy wykonywać, to nie będę tego robił, to jest 

oczywiste. Natomiast tak jak Państwo słyszą, na dzisiaj tu i teraz, i w najbliższym czasie 

uważam, że nas, mówię o Gminie Osieczna, na tego typu wydatek chyba nie do końca stać. 

Takie jest moje zdanie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Jarosław Glapiak: 
To wówczas byłoby sprzedane z działką czy tak jak był poprzedni przetarg, że na sprzedaż 

był tylko budynek a działka nadal zostaje w gestii Gminy?   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Można też w ten sposób to rozwiązać, aczkolwiek równie dobrze można mówić o tych 

wszystkich działkach gdzie są dzierżawcy, którzy pobudowali swoje domki, to są też takie 

dzierżawy, które trwać będą w nieskończoność. Stosując taką optykę też się pozbyliśmy 

kolejnych miejsc przez te kilkadziesiąt lat. Tak na końcu to ludzie mają korzystać i korzystają 

i fajnie, że są tym zainteresowani. Natomiast miejsce rzeczywiście jest przeurokliwe, Pan 

Przewodniczący ma zdecydowanie rację, że widok z tego budynku jest wyjątkowy.    

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Jarosław Glapiak: 
Nawet jakby Gmina poniosła koszty i nawet z dofinansowaniem postawiła kompleks, jak Pan 

Przewodniczący mówił, jakąś restaurację czy cokolwiek, to od kogoś kto by to wynajął 

musielibyśmy mieć gwarancję, że on będzie z tego korzystał cały sezon, cały rok czyli nie 

sezonowo i wtedy z dzierżawy byłby większy przypływ. Wtedy byłaby jakaś opłacalność bo 

jeżeli byśmy w to włożyli kilkaset tysięcy i to by było tylko czynne w czerwcu, lipcu, sierpniu 

a od września już byłoby zamknięte, to generowałoby koszty bo praktycznie ¾ roku 

musielibyśmy to utrzymywać a ktoś by tylko na sezon wynajmował. To nie byłoby opłacalne. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Proza życia jest często taka, że idee, marzenia czasem nawet są stłumione bo tak jak Wam 

powiedziałem na początku. Dla mnie bardzo prawdopodobnym jest, że Pan Umiński                           

w przyszłym roku już nie podejmie się funkcji gospodarza letniska i to nie dlatego, że nikogo 

nie znajdziemy, tylko tutaj jak rzadko w którym miejscu musi to być osoba, która zarządzając 
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tym terenem często podejmuje decyzje prawie że kontrowersyjne bo inaczej grupy młodych 

ludzi zdewastują nam czy zdemolują ten teren w bardzo szybkim tempie. Znamy wszyscy 

albo większość z nas zna Pana Umińskiego i nikogo roli nie fetyszując, mogę 

odpowiedzialnie powiedzieć, że tylko i aż dzięki niemu, jego postawie i wielu decyzjom 

unikamy sytuacji jeszcze trudniejszych od tych, które mimo wszystko występują. To jest 

kwestia porządku, samochodów, młodzieży, nie tylko młodzieży, wszystkich, którzy 

zachowują się często fatalnie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Osieczna ze swoim letniskiem nie jest jedynym miejscem Panie Burmistrzu choćby w bliższej 

czy dalszej odległości, gdzie są letniska i gdzie inwestuje się w turystykę. Jak każdy z nas 

trochę jeździ i widzi, to wszędzie ludzie się cieszą, że mają te turystyczne miejsca inwestując 

w nie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

My też się cieszymy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak jest. Pan Umiński czy każdy ma prawo powiedzieć w każdym momencie, że rezygnuje 

czy nie podejmuje się tego zadania i trzeba znaleźć inne rozwiązanie, czy kogoś innego. Nie 

wiem ile Pan Umiński zarabia, itd., ale nie chciałbym, żeby to zabrzmiało tak, że to zależy 

czy Pan Umiński będzie czy nie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Nie, ja tylko powiedziałem, że cieszę się, że on jest ale, że jak on odejdzie. to może być 

kolejny problem i nie gniewajcie się, z którym ja zostanę, bo tak to działa.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

No tak. 
Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Też mam za sobą karierę bycia Radnym. Jednak konieczne jest jeszcze chodzenie po ziemi                      

i rozwiązywanie problemów. Z mojej strony to stanowisko dotyczące tego obiektu, o którym 

Pan Przewodniczący mówił, to Państwo Radni usłyszeli, natomiast jak będzie Wasza decyzja, 

że nie przekazujemy prywatnemu inwestorowi, to ja będę czekał może akurat nastąpi taki 

czas czego sobie życzmy, że będziemy mieli bardzo dużo środków i będziemy wykonywać 

kolejne duże inwestycje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Panie Burmistrzu to nie jest tak, że my nie mamy środków. My jesteśmy dobrze prosperującą, 

ze stabilną sytuacją finansową Gminą ani nie jesteśmy gorsi od setek innych gmin, może też 

nie jesteśmy lepsi ale to nie jest tak, że nie ma pieniędzy na inwestycje. Łatwo policzyć, ile 

milionów średnio rocznie z budżetu idzie na inwestycje i to nie jest tak, że my musimy 

oszczędzać, chyba, że ja o czymś nie wiem. Chyba, że Pan Burmistrz ma taką wiedzę, o której 

ja nie wiem ale to nie jest tak, że my nie mamy pieniędzy na inwestycje. Chodzi oczywiście             

o wybranie priorytetów. Ja dlatego pytam, nie pytam o to co my zrobimy z letniskiem w tym 

roku czy nawet w przyszłym, tylko mówię o perspektywie pięcioletniej na przykład. Ja pytam 

o jakieś nowe rzeczy, które mogłyby się tu pojawić, bo wystarczy popatrzeć jak to się dzieje 

gdzie indziej. My rzeczywiście postawiliśmy piękny pomost, to jest już pewnie około 

dziesięciu lat, jak ten pomost stanął i to jest naturalna rzecz, że on się będzie zużywał i trzeba 

go remontować. Zużyła nam się wieża Jagoda, dlatego ja dopytuję o wieżę Jagoda bo co 

chwilę żałuję, że tej Jagody nie ma. A letnisko moim zdaniem jako skarb, bo ciągle 

powtarzam, że niewiele jest takich miasteczek, które mogą się pochwalić tym, że w środku 

miasteczka jest jezioro. W moim przekonaniu jesteśmy skazani na to chyba, że Pan Burmistrz 

ma inną koncepcję, inną wizję i uważa, że letnisko nie jest tym skarbem. Ja uważam, że jest 

skarbem i ciągle będę się odzywał, oczywiście tylko i wyłącznie w ramach własnej opinii, że 

warto dopieszczać letnisko, co jakiś czas coś robiąc. Kiedyś Pan Burmistrz podjął 
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samodzielnie decyzję samodzielnie o tym, że zakazuje pływania po jeziorze, na przykład 

skuterów wodnych.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Panie Przewodniczący już wielokrotnie o tym mówiliśmy. Czy to jest powód żebyśmy dzisiaj 

wracali do tej sprawy? Mamy historycznie omówić 12 lat mojego administrowania? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ale dlaczego nie możemy wracać do tego tematu? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Decyzja zapadła. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ale każdą decyzję można zmienić.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

To niech Pan zmieni, jeżeli zobowiążecie mnie do tego, żeby umożliwić tym pojazdom 

jeżdżenie po jeziorze to będzie taka możliwość.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Panie Burmistrzu, podjął Pan tę decyzję bez dyskusji, bez rozmowy. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Z Panem dyskutowaliśmy dosyć długo.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ja się zapytałem czy możemy o tym porozmawiać a Pan powiedział, że już decyzja została 

podjęta. Powiedziałem, że trochę szkoda. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

A ja uważam, że bardzo dobrze, że tego typu pojazdy nie jeżdżą po naszym płytkim jeziorze              

i to jest ta różnica, którą ja podtrzymuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ja rozumiem Pana stanowisko tylko nie rozumiem, dlaczego Pan nie stworzył wtedy okazji do 

dyskusji, bo są pośrednie rozwiązania Panie Burmistrzu.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Rozmawialiśmy o tym, odpowiadam Panu prosto.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Rozmawialiśmy, ale w tym gronie rozmawialiśmy? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

O czym? To jeszcze raz o wszystkich drobnych sprawach, które działy się w 12 latach mamy 

rozmawiać na naszej Komisji? Ja jestem do dyspozycji, natomiast mam prawo wyrazić swoją 

opinię.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dla mnie Pana postawa jest niesłychana. Wskazuje Pan, że męcząca jest dyskusja na tematy, 

które kiedyś zostały podjęte.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Męczące jest przypominanie, że coś zrobiłem, co widocznie Panu Przewodniczącemu nie do 

końca się spodobało. Mam prawo powiedzieć jak ja to odbieram. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

To źle Pan to odbiera. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Pan ma prawo to oceniać właśnie w taki sposób. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Pan zakłada, że decyzje raz podjęte są nieodwoływalne.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Ja podtrzymuję to co powiedziałem wcześniej, że nadal jestem przeciw możliwości 

poruszania się tego typu pojazdów po naszym jeziorze. 



 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Pozwoli Pan, że sprawdzam, co o tym myślą Radni. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Proszę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ja w tym gronie nie rozmawiałem o tym. Ja tylko chciałem powiedzieć o tym, że Gminy 

rozwiązują te kwestie na różne sposoby. Chciałem powiedzieć, że mamy kilka czy kilkanaście 

jezior i można było dyskutować o tym, że może oddać któreś jezioro tym, którzy chcą 

przywozić pieniądze i się bawić na skuterach czy na jednostkach motorowych. Ja zakładam, 

że Pan wie, jak różnie rozwiązują to inne miejscowości, że na przykład bywa tak, że można 

pływać takimi jednostkami przez dwie godziny dziennie.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Czy ja dobrze pamiętam, że podjęliśmy uchwałę o zakazie pływania tego typu jednostek? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Podjęliśmy. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Czy ja dobrze pamiętam, że Pan również głosował za tym? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ale na co to jest argument, żeby dzisiaj nie rozmawiać na ten temat? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

To jest argument na to, że uchwała obowiązuje. Możemy wzruszać wszystkie uchwały, które 

zostały podjęte, a co do których Pan stwierdza, że nie powinny być podjęte. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ja dopóki będę miał możliwość, będę próbował z Państwem rozmawiać, z Panem 

Burmistrzem również. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Ja już powiedziałem, jakie jest moje zdanie, a co Państwo zaproponujecie będę zobowiązany 

to wykonywać. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ale żeby zaproponować, to ja proponuję jednak rozmawiać Panie Burmistrzu. Ja rozumiem, 

że Pan ma taki model sprawowania władzy, że Pan nie lubi dyskutować. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Niech Pan nie mówi jaki ja mam model, bo ja mogę przedstawić swoją opinię na temat Pana 

modelu zachowania.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapraszam.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Nie, to nie o to chodzi. Jest ostatnią rzeczą żebyśmy rozmawiali o jakichś ansach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Przed chwilą Pan wyśmiał to, że ja próbuję rozmawiać o decyzjach podjętych ileś lat 

wcześniej. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odrzucam to co Pan powiedział, że wyśmiałem. Ja tylko powiedziałem, że był Pan jednym              

z tych, którzy podjęli uchwałę o zakazie poruszania się pojazdów motorowych na jeziorach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

No i tylko i aż tyle.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ale to nie oznacza zakazu dyskusji w przyszłości, tak? 
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Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

W żaden sposób.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Czy Pana zdaniem oznacza to zamknięcie sprawy na zawsze?   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiadam Panu, że nie. Zgadzam się z Panem, że można dalej rozmawiać.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ja próbuję o tym rozmawiać. Ja chcę powiedzieć, że jeśli spotykamy się na letnisku, to chcę 

rozmawiać o letnisku. Mam takie prawo Panie Burmistrzu czy nie? Próbuję wzbudzić 

dyskusję, namówić Państwa Radnych, jeśli Pana Burmistrza nie namówię to trudno, namówić 

moje Koleżanki i Kolegów Radnych, żebyśmy rozmawiali o letnisku w perspektywie na 

przykład końca naszej kadencji. Jeśli ktoś ma jakieś pomysły to Pan Burmistrz wszystko 

ucina. Przyjął Pan takie stanowisko, że uważa Pan to co jest, to jest okay bo wszystko inne 

będzie kosztować. No niech Pan pozwoli, że inni, ja rozumiem, że mają prawo zgadzać się              

z Panem ale też niekoniecznie tak trzeba myśleć. W związku z tym ja zgłaszam, podaję 

przykład tej dyskusji z jednostkami, mówię o tym budynku, chętnie też powiem o tym, że 

fragment za plażą gdzie rosną chaszcze, kiedyś Panu Burmistrzowi przedstawiłem taki 

pomysł ale rozumiem, że to też jest zły pomysł. Wydaje mi się, że nie za kolosalne pieniądze, 

mogłaby być zrealizowana koncepcja wyczyszczenia tego cypla i urządzenia trawiastej plaży. 

Zapewne Pan Burmistrz to pamięta, ja już o tym kiedyś mówiłem, niech Pan pozwoli o tym 

dyskutować. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Rozmawia Pan przecież, przeszkadzam Panu? Natomiast ja chcę odpowiedzieć a propos tej 

plaży, o której Pan wspomniał czy też kolejnego jej fragmentu. Drodzy Państwo, naprawdę 

proszę wierzcie mi, dla mnie letnisko nie jest oczkiem w głowie naszego Samorządu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dla mnie też nie. Od razu prostuję, że dla mnie też nie, bo to jest taki argument jakby dla 

mnie było oczkiem. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
My mamy takie moce, jeżeli chodzi o pracowników, jakie są. Pracownicy w tej chwili nie 

nadążają z pracami, które powinni wykonać w określonych terminach i jeżeli chodzi                        

o zadania, które przed nimi postawiliśmy na ten rok. Natomiast pewnie, co słychać i o czym 

tutaj rozmawiamy, że oczekiwania Pana Przewodniczącego dotyczące rozwiązań na letnisku 

nie do końca są zrealizowane i spełnione. Ja to przyznaję ale też jeszcze raz pragnę 

podkreślić, że z punktu widzenia tego co robimy nie nadążamy z pewnymi rzeczami, co do 

których się przecież często zgadzamy. Akurat dzisiaj artykułujemy te działania, które nas 

różnią czy też gdzie mamy inną ocenę tych pomysłów. Ja wierzę i wiem, że jest jeszcze kilka 

miejsc na letnisku, które można by było poprawić, udoskonalić. Natomiast też w przeciągu 

tych paru lat mnóstwo rzeczy zostało zrobionych za określone duże wartości, jeżeli chodzi                        

o wydatki naszego Samorządu.   

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Ja myślę, że poszerzenie plaży nie przyniosłoby zbyt wielkich kosztów finansowych skoro ma 

być to na trawie na przykład. Rozumiem, że poszerzenie plaży nie wiązałoby się z dodatkową 

liczbą ratowników. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Tego nie wiem, trzeba to sprawdzić ponieważ są określone normy.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Ja tylko tak teraz dywaguję, bo są miejsca wyznaczone do kąpieli czyli oznaczone bojami               

i pieczę nad tym sprawuje ratownik a samą plażę uważam, że można by było poszerzyć skoro 
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jest takie zapotrzebowanie, że ludzie się nie mieszczą. Może faktycznie wyjść naprzeciw, 

żeby udostępnić ten trawnik na plażowanie. Ja nie widzę problemu. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
A ja widzę, ktoś to musi zrobić.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Panie Burmistrzu, niech Pan pokaże jedną inwestycję, gdzie ktoś tego nie musi zrobić. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Są pewne rzeczy które trzeba wykonać tu i teraz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
A inne sprawy można czasem odłożyć. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak, oczywiście. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Jeśli chodzi o plażę to, co roku wykonujemy określone zadania w sensie wykonawstwa                   

o pieniądzach nie powiem, odrzućmy to, bo o tym już raz powiedziałem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ja już od kilku lat zgłaszam pomysł, to jest mój autorski pomysł i bardzo kontrowersyjny, 

żebyśmy zrezygnowali z Wianków, z pokazu sztucznych ogni za 40.000 zł czy za 35.000 zł. 

Ja od kilku lat uważam, że to jest jedna wielka, przepraszam, że tak powiem, pijacka impreza, 

gdzie ludzie przyjeżdżają właściwie na pół godziny. Ludzie przyjeżdżają z zewnątrz, 

mieszkańcy naszej Gminy na Wiankach są pewnie w absolutnej mniejszości. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
To tak jak na plaży podczas weekendów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Myślę, że to jest ten sam procent, wskaźnik. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ale ja mówię o jednym dniu, o jednej nocy.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Jasne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

O jednym dniu, o jednej nocy, kiedy jest wydanych kilkadziesiąt tysięcy złotych. Ja uważam, 

że rola Wianków z pokazem sztucznych ogni za kilkadziesiąt tysięcy złotych dwadzieścia lat 

temu była zupełnie inna. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Dwadzieścia kilka tysięcy złotych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jak policzymy wszystkie koszty to pewnie będzie więcej. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Jak mówimy o sztucznych ogniach, to odpowiadam Panu Przewodniczącemu, że jest to ponad 

20.000 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dwadzieścia kilka tysięcy w kilkanaście minut. Ja uważam, że rola takiego pokazu 

dwadzieścia lat temu a dzisiaj, to ta formuła, moim zdaniem się po prostu wyczerpała. Ja 

obserwuję, kiedy piętnaście minut przed pokazem jest najazd samochodów, ze wszystkich 

stron. Ludzie schodzą się na letnisko, oglądają pokaz mówią, że najpiękniejszy pokaz, to 

trzeba oddać, że najpiękniejszy pokaz sztucznych ogni tylko, że oni za chwilę wyjeżdżają               
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a my nie mamy dwudziestu kilku tysięcy złotych. To tak w kontekście, Panie Burmistrzu, 

rozmowy o pieniądzach, na co jest a na co nie ma.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Jeżeli o tym mówimy Panie Przewodniczący, to jeszcze raz powtórzę, taki sam mały procent 

mieszkańców naszej Gminy wypoczywa na letnisku. Idąc Pana tokiem rozumowania można 

by się zastanowić czy te wydatki, poniesione koszty na przygotowanie plaży, na utrzymanie 

w sezonie, itd., w jakim procencie trafiają do beneficjentów czyli do mieszkańców naszego 

Samorządu. Jeżeli Państwo Radni podejmą decyzję o tym, że nie mamy Wianków 

organizować, to pewnie nie będziemy tego robić. Na dzisiaj, ja uważam, oczywiście 

rozumiejąc i przyjmując argumenty, o których Pan mówi, że niektórzy niestety zachowują się 

podczas Wianków niekoniecznie tak, jakbyśmy sobie życzyli, że jest to impreza, która przez 

dziesiątki lat funkcjonuje w naszym Samorządzie. Czy to ma ustać? Państwo podejmą 

decyzję, że nie ma być Wianków, to nie będziemy ich organizować.   

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Sebastian Łagoda: 

Mnie się wydaje, że Wianki stały się wizytówką Osiecznej. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Krystyna Krajewska: 

Oczywiście. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Sebastian Łagoda:  

Ja nie mówię, że nie ponosimy z tego tytułu kosztów, bo to są duże koszty ale to jest raz                

w roku. Wiem, że niektórzy w czasie tej imprezy nadużywają alkoholu bo jestem nieraz tutaj        

i widzę to, pewnie niektórzy się pobiją i Policja musi interweniować, strażacy też są 

zaangażowani do zapewnienia bezpieczeństwa. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Ostatnio nie ma takich wydarzeń. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Sebastian Łagoda:  
Ludzi są tłumy, tylko jak pamiętam to jako dziecko przyjeżdżałem tutaj a teraz swoje dzieci 

zabieram na te Wianki. Wiem, że są takie sytuacje na tej imprezie, że są ludzie pod wpływem 

alkoholu, jak wszędzie, np. na żużlu i też by musiało tych zawodów nie być. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Krystyna Krajewska: 

Oczywiście. A w innych miejscowościach jak to przebiega, na przykład nad Zalewem 

Rydzyńskim, w Gołanicach, Krzywiniu?   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak, tylko ja się odzywam w kontekście tego o czym powiedział Pan Burmistrz, czyli tego 

poszanowania pieniędzy, priorytetów.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

To znaczy, że my nie szanujemy pieniędzy? 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Krystyna Krajewska: 

Uważam, że to trzeba podtrzymać. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Wydajemy pieniądze, jak każdy samorząd i myślę, że zasadne jest Panie Burmistrzu 

rozmawianie na temat, na co wydajemy. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jeśli Pan mówi, że to samo można powiedzieć o letnisku, że tu jest niewielu mieszkańców 

naszej Gminy, to chciałbym tylko zwrócić uwagę, że jest różnica między letniskiem, które 

funkcjonuje przynajmniej trzy miesiące a jedną nocą. Pan Burmistrz powiedział, że koszty 

letniska to około 90.000 zł. Przy 90.000 zł pokaz sztucznych ogni za ponad 20.000 zł, to jest 

dosyć duża kwota, prawda? 
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Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak, zgadzam się z Panem ale tak to jest, że na co dzień też wydajemy inne pieniądze jak na 

przykład na weekend czy na jakieś wydarzenie raz w życiu, tu raz w roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Mi jest trudno namówić Pana Burmistrza żebyśmy postawili wieżę Jagoda, a dwadzieścia 

kilka tysięcy wydajemy na sztuczne ognie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Panie Przewodniczący, nie ma pytania czy postawimy wieżę Jagoda. Jest pytanie kiedy? Już 

kilka razy na to pytanie odpowiadałem Panu Przewodniczącemu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

A ja jeszcze kilka razy chętnie o to zapytam. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Ta wysokość Jagody, o której Pan mówił, chyba na sesji ostatniej, o czym też powiedziałem                   

i to podtrzymuję, możemy pojechać i zobaczyć, ona nie zdałaby egzaminu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ja rozumiem, że drzewa urosły. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Ten młodnik jest tak wysoki, że wieża albo będzie wyższa, albo nie ma sensu jej stawiać bo 

ten efekt, ten walor widokowy byłby niewielki.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Panie Burmistrzu ja oczywiście to rozumiem i zgadzam się z Panem, bo śledzę wieżę Jagoda 

od samego początku. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Nie udało się uzyskać dofinansowania, ja też nad tym ubolewam. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

To były zabiegi o tak duże pieniądze, że ja bym się zdziwił gdybyśmy je otrzymali. Dwa razy 

się ubiegaliśmy i nie dostaliśmy.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
To w takim razie jaką wieżę postawić? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Może postawić jedno przęsło więcej. Taką wieżę, która znowu wystarczy na 10 lat. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Rozmawiajmy o tym, jeżeliby się okazało, że to zda egzamin i przez pięć może osiem lat 

będzie spełniać swoją rolę, to jestem na tak.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jak postawimy wysoką wieżę, to wejdziemy w większe koszty. Rozmawialiśmy kiedyś o tym 

Panie Burmistrzu, jaki jest los tych wież, które są postawione gdzieindziej, że wszędzie jest 

problem z ich utrzymaniem. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Jak każdego budynku, budowli. Natomiast w kwestii starej Jagody też można zadać pytanie 

czy to drewno było dobrej klasy, jakości bo ona nam się w paru latach zdewastowała. Nie 

dlatego, że została zniszczona, tylko drewno w sposób naturalny spróchniało i trzeba było 

wieżę rozebrać.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jeśliby Pan Burmistrz dotarł do dokumentów, ile kosztowała tamta wieża, to ja jestem bardzo 

ciekaw. Nie wiem, dlaczego kojarzę, że ona kosztowała dwadzieścia kilka tysięcy?  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Nie odpowiem Panu, trzeba zajrzeć do dokumentów. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jeśliby rzeczywiście było to dwadzieścia kilka tysięcy to znaczy, że to był tanio a 10 lat 

funkcjonowała. Jeśli było to 25.000 zł i rozłożyć tę kwotę na 10 lat, to było 2.500 zł rocznie            

a fajna atrakcja, tymczasem drugi rok jesteśmy w martwym punkcie. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Bez atrakcji.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Jestem bardzo otwarty na to, żeby szybko pobudować wieżę aczkolwiek wtedy nie według 

tego projektu, który mamy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Kosztorysowo to jest około 400.000 zł.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

To jest nieprawdopodobny koszt. Moim zdaniem nie warto dziś budować wieży widokowej 

za kilkaset tysięcy złotych. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Jarosław Glapiak: 

Tylko, że ten kosztorys obejmował wieżę ze ścieżką edukacyjną. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Tak i konstrukcja nie miała być drewniana. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Jarosław Glapiak: 

Jakby była, np. metalowa to byłaby trwalsza tylko wiadomo, że to jest kosztem czegoś.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Można by taki mały pomost zbudować naprzeciwko posesji Pana Szneidera, taką fajną 

przystań, do której można by przywiązać łódki, żeby ożywić to nasze jezioro. To jezioro mam 

wrażenie, że ono jest ciągle dyskusyjne, to jest dla mnie zrozumiałe Panie Burmistrzu, proszę 

Państwa, że jest dyskusja między różnymi grupami interesu. Ja mam świadomość, że to co 

powiedziałem o skuterach, to pewnie Pan Burmistrz miałby natychmiast protestujących 

wędkarzy, ornitologów, itd. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Wtedy były te opinie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Ja jestem zdania, że jeśli się ma jezioro w środku miasta to ono powinno tętnić życiem a nie 

być jeziorkiem, które powoli zarasta.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Ale niekoniecznie zajeżdżane tego typu pojazdami.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powoli zarasta. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
To jest naturalny proces. kiedyś można było wycinać trzcinę, teraz nie wolno. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zobaczcie co się dzieje wokół, są pogłębiarki, które pływają w jeziorach.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Tylko pytanie za ile? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Panie Burmistrzu, niech mi Pan pozwoli marzyć. Ta Gmina się nie skończy ani jutro, ani za 

rok. Ja mówię o takiej wizji za kilka lat, niech mi Pan pozwoli rozmawiać o tym, ja nie 
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mówię, że Pan musi to zrobić. Na tym to polega, że my nie mamy wymyślać czegoś, tylko 

rozmawiać. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Ale to jest wymyślanie Panie Przewodniczący. Mówienie dzisiaj o tego typu działaniach 

wiąże się z takimi kosztami, że ja nawet nie umiem się nad tym zastanowić. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ale skąd Pan wie, że to są takie koszty? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Sława otrzymała dotację sejmową na gruntowną modernizację i jeśli dobrze pamiętam to było 

około dwudziestu milionów złotych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Sława jest ogromnym akwenem Panie Burmistrzu, nieporównywalnym z naszym. Wolsztyn, 

gdziekolwiek się słyszy i patrzy można zobaczyć, co się dzieje nad jeziorami, a jezioro                      

w środku miasta to skarb. W przyszłości jak ten świat będzie jeszcze istniał, to ludzie będą tu 

pływać łódkami i innymi pojazdami. To nie jest staw, to nie jest jezioro rybackie w środku 

miasta. Takie jest moje zdanie w tym sensie, że ja próbuję na to jezioro tak patrzeć, że jakby 

naprzeciwko domu Pana Szneidera był pomost, to już by była okazja, żeby pojawili się 

dodatkowi ludzie.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Pan Przewodniczący już dzisiaj mówi o dwóch pomostach, ile tych pomostów mamy jeszcze 

pobudować? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Panie Burmistrzu jakby upłynęło jeszcze trochę czasu, to wymyśliłbym jeszcze ze dwa 

miejsca. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Ja też. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ja nie mówię, że wszystko od razu. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Powiedziałbym, że od strony Łoniewa jeden czy drugi pomost trzeba pobudować. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Panie Burmistrzu wszyscy wymyślają, przecież dlatego Pan wymyślił kiedyś ten pomost po to 

żeby ściągnąć tutaj ludzi. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Jest fajny pomost, bo jaki był w tamtym czasie zanim nie pobudowaliśmy tego, który jest 

teraz, to wiemy jaki był poprzedni. Natomiast zawsze jest pytanie, czy jeden, dwa czy może 

piętnaście? Trochę jestem przytłoczony tymi wieloma wydatkami, które w najbliższym czasie 

mamy przed sobą.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Takie mam wrażenie. Mam takie wrażenie, że czegoś nie wiem, jak patrzę na Pana 

Burmistrza i znam Pana od kilkudziesięciu lat to, że Pan się czymś martwi bo ja żyję                        

w przekonaniu, że jesteśmy bardzo stabilni z dużym procentem na inwestycje i wcale nie 

myślę, że to trzeba przeznaczyć na turystykę, w sensie takim, że kilka milionów wydać na 

turystykę. Natomiast z prostego rachunku wynika, że jeśli nie wydarzy się nic 

nadzwyczajnego, jeśli Osieczna się nie zawali, to my rocznie mamy Panie Burmistrzu kilka 

milionów na inwestycje. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Pan sugeruje, że Radni czegoś nie wiedzą o finansach naszego Samorządu? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Nie. 
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Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Macie przecież wszelką sprawozdawczość. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Sam Pan mówi, że jest Pan przytłoczony wydatkami, ale którymi wydatkami Panie 

Burmistrzu? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Na dzisiaj to są te kwoty, o których wiecie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Czekamy na dofinansowanie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Tak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

No a jak dostaniemy dofinansowanie? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Jak je otrzymamy to będziemy się zastanawiać na co wydać. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Przyszło nam żyć w takich czasach, że samorządy, nasze gminy pięknieją z roku na rok                      

i inwestują, my też inwestujemy w bardzo ważne rzeczy, najważniejsze ale myślę, że warto 

nie zapominać na przykład letnisku, w kontekście najbliższych czterech lat. Pomosty, 

dlaczego ja o tym mówię? Dlatego, żeby znaleźć argument przeciwko temu, co powiedział 

Pan Burmistrz. Ja chcę wierzyć, że jest szansa na to, żeby zrobić z tego miejsce, gdzie przez 

cały rok będzie przychodzić więcej mieszkańców Osiecznej czy Gminy, na przykład na 

spacer.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:       
Nie powiem, że mam inne zdanie bo wyjdzie na to, że mam inne zdanie po to, żeby mieć inne 

zdanie. Panie Przewodniczący ten procent Osiecznian, którzy przychodzą nad jezioro, na 

letnisko on się nie zmieni. Ci którzy przychodzą będą przychodzić, a ci którzy mają inne 

zainteresowania chcą być w innych miejscach. Ja myślę, że mówimy o niewielkim 

marginesie. Nie mówimy o tym, żeby nie inwestować. Natomiast jeszcze raz powtórzę, ten 

duży wysiłek inwestycyjny, który nastąpił, w moim przekonaniu oznacza, że na dzisiaj 

moglibyśmy, co robimy, odpocząć. Są też fundamentalne różnice między nami dotyczące 

takich czy innych pomysłów. Wianki. Trochę mnie Pan Przewodniczący zaskoczył. Ma Pan 

rację, że część tych, którzy przyjeżdżają zachowują się fatalnie ale wiadomo, że na 

wszystkich tego typu imprezach tak jest i ani lepiej, ani gorzej u nas w Osiecznej z tym 

zachowaniem chyba nie jest. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Krystyna Krajewska: 

Wianki to tradycja Osiecznej.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Jarosław Glapiak: 

Najgorsze jest to, że ludzie się nie umieją zachować. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Przez te kilkanaście lat były może dwa lub trzy takie incydenty, o których tu wspominaliście, 

gdzie musiała interweniować Policja. Jest pytanie, czy ktoś kto jest pod wpływem alkoholu 

powinien się tak zachowywać? Moim zdaniem nie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Jarosław Glapiak: 

Pytanie, czy to jest tylko wina alkoholu czy innych używek. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

A Wianki są już za tydzień.  
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Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Krystyna Krajewska: 

Jak tylko pamiętam to Wianki są w Osiecznej. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Sebastian Łagoda: 

Tu jest miejsce na park linowy czy cokolwiek innego ale to są koszty bo to trzeba utrzymać. 

Tak sobie kiedyś pomyślałem, żeby takie coś zrobić ale to musiałby być inwestor, wykupić 

czy wydzierżawić teren i zając się tą działalnością, a nie Gmina. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak jest w Lesznie, też jakiś czas temu o tym myśleliśmy, żeby w Osiecznej skopiować 

pomysł leszczyński i nie tylko ale tym musi się zająć firma, która będzie to obsługiwać.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Krystyna Krajewska: 

To są kolejne dodatkowe pieniądze. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Nie mówię tego dlatego, że nie ma być parku linowego tylko, że to wynika z mojej wiedzy,             

i że z tego powodu na poziomie rozmów, które prowadziłem ten pomysł został zaniechany.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Może powinniśmy wrócić do pomysłu równie szalonego jak kilka innych, żeby ogrodzić 

letnisko i wpuszczać za złotówkę? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Być może. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Wstęp dla mieszkańców Gminy za darmo a dla tych, którzy przyjeżdżają z zewnątrz za 

złotówkę. W soboty i niedziele na letnisku jest kilka tysięcy ludzi. Starsi mieszkańcy 

pamiętają płot, który tu był, była także brama, wchodziło się na letnisko za darmo ale było 

ogrodzenie.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Jak wstęp będzie za darmo, to poniesiemy dodatkowe koszty opłotowania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dzisiaj są takie czasy, że chyba łatwiej ludziom wytłumaczyć, że nie ma nic za darmo. Ja bym 

mieszkańców Osiecznej, Gminy wpuszczał na letnisko za darmo a tych, którzy przyjeżdżają                     

z zewnątrz za symboliczną opłatę, złotówkę.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

W tej sytuacji Pan Prezydent Borowiak może nam powiedzieć, że na swoje imprezy też 

opodatkuje mieszkańców Gminy Osieczna też opodatkuje.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Sebastian Łagoda: 

Z jednej strony dobry pomysł bo byłby dochód. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Co do tego to nie ma żadnych wątpliwości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Ja mówię o tym w tym sensie, że może do tego dojdziemy. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Może w przyszłości takie rozwiązanie będzie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Finansowanie utrzymania letniska, Gospodarza tego terenu, itd., to wszystko kosztuje.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Niewiele już jest rzeczy, które są za darmo, wszystko kosztuje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dokładnie.  

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Ewa Pietraszewska: 

Skąd będzie wiadomo, że wchodzi na letnisko mieszkaniec Gminy albo ktoś, kto jest spoza 

Gminy? 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Nie wiem. Trzeba pomyśleć nad tym, takie rzeczy się dzisiaj robi. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

W Boszkowie za wejście na jedną z plaż już w tej chwili trzeba płacić. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Na plażę główną.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Sebastian Łagoda: 

To się płaci nie za wstęp tylko za, tzw. śmieciowe, za to, że tam wyrzucasz śmieci. Tak 

tłumaczą tą opłatę, to nie jest za wstęp.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Pojedziemy do Leszna a ktoś nam powie: tu nie wejdziesz za darmo tylko musisz zapłacić bo 

jak nasi mieszkańcy jadą do Osiecznej to też muszą płacić.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Kto z Gminy Osieczna będzie chciał, to pojedzie do Leszna i będzie płacił, a kto spoza Gminy 

będzie chciał się wykąpać w Osiecznej to zapłaci tu. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Ja nie mówię o kąpaniu. Ja mówię o innych atrakcjach, które udostępnia miasto Leszno póki 

co nie dzieląc na Leszczynian i osoby spoza Leszna. Natomiast pomysł jest kuszący i o tym 

już rozmawialiśmy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Tak.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Obaj mieliśmy podobne stanowisko, natomiast między pomysłem a wykonaniem czasem jest 

różnica.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Mówił Pan o malowaniu budynków i już jeden został pomalowany. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Akurat dzisiaj nasi malarze realizują to działanie. Póki co to wykonali podkład a ten właściwy 

malunek dopiero będzie.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Na Wianki graficiarze namalują ten właściwy malunek. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Jak nie wcześniej to w Wianki albo po nich.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Sebastian Łagoda: 

Tą plażę może uda się zrobić za rok lub dwa bo w tym już nie zdążymy. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Marek Kozak: 

Tak, tylko trzeba zlikwidować część trzciny a to nie jest takie proste bo ekolodzy będą 

alarmować, że tam są miejsca lęgowe ptaków. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Panie Burmistrzu czy na letnisku funkcjonuje pole namiotowe? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Było ale ze względu na brak zainteresowania zostało zlikwidowane.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Nie było zainteresowania. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Sebastian Łagoda: 

Ja bardziej myślałem o zorganizowaniu pola namiotowego na letnisku. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Marek Kozak: 

Jest pole namiotowe. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Sebastian Łagoda: 

Nie ma już tego pola. 
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Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Panie Radny funkcjonowanie pola namiotowego wiąże się, m.in. z przyłączami 

elektrycznymi. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

To trzeba je zrobić. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Zrobiliśmy. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Krystyna Krajewska: 

Przyłącza są. Na początku było zainteresowanie.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

W tej chwili przyłącza są zlikwidowane. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Ja tylko pytam, czy to jeszcze funkcjonuje, czy jeszcze ktoś przyjeżdża w ogóle pod namiot 

itd. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Krystyna Krajewska: 

Nie ma chętnych, początkowo byli. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Pole namiotowe było zorganizowane ale nie wszystko co zrobiliśmy się udaje. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Sebastian Łagoda: 

Teraz nie te czasy a jak jadą pod namioty to chcą, żeby nikogo w pobliżu nie było. Tutaj 

można wynająć domek za parę złotych i jesteś pod dachem, nie ma komarów, itd. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Na utworzenie pola też było dofinansowanie teraz już chyba nie ma takiej możliwości. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Młodzież chyba idzie w złym kierunku, bo ja pamiętam, że jeździło się do Cichowa jak tam 

jeszcze nic nie było.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Atrakcja sama w sobie. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

U sołtysa płaciliśmy, nie było toalet, itd. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Krystyna Krajewska: 

Tak.   

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

U sołtysa płaciliśmy za pobyt jako studenci 2 zł i też było fajnie. Na szczerym polu rozbijało 

się namiot. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Każde pokolenie ma inne priorytety, zachowania. Ja mam dwa komunikaty dla Państwa.  

Ad. 5. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Jarosław Glapiak: 

Otwieram punkt wolne głosy i wnioski. Pan Burmistrz. Proszę. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Chciałbym Państwu powiedzieć o dwóch sprawach, które znajdą się wśród innych punktów, 

zaproponowanych na najbliższej sesji 25 czerwca. Przygotowałem i będzie w materiałach 

projekt uchwały dotyczącej utworzenia Spółki z o.o. To jest konsekwencja tego o czym już 

rozmawialiśmy. Spółka utworzona będzie w obszarach daleko szerszych potencjalnej 

działalności w jakiejś przyszłości. Natomiast z dniem 1 stycznia, o czym już Wysoką Radę 

informowałem proponuję, żebyśmy rozpoczęli funkcjonować w obszarze gospodarki 

ściekowej. We wtorek Państwo Radni otrzymają materiały na najbliższą sesję. Natomiast 

jeżeli chodzi o cele, to one wynikają z zadań własnych Gminy czyli ustawowe i tak są 



 21 

wpisane. W załączniku jest też umowa Spółki, w której mamy potencjalnie możliwe                       

obszary działania w przyszłości. One są daleko szersze niż gospodarka ściekami i w jakiejś 

perspektywie woda. Chodzi o to, żeby co chwilę nie zmieniać prawa dotyczącego tej Spółki. 

Z takich konkretnych kwotowych spraw, to proponujemy aby wnieść kapitał zakładowy                  

w kwocie 400.000 zł, tj. 400 udziałów po 1.000 zł każdy. Wiadomo, że będzie jeden 

właściciel i to będzie nasz Samorząd więc koszty dotyczące wniesienia udziałów byłyby po 

naszej stronie. Wstępnie przeprowadziliśmy kalkulację przy założeniu, że posesje z Łoniewa, 

Grodziska i Świerczyny są przyłączone, to na czas tej kalkulacji mamy, że działalność Spółki 

w pierwszym roku, powinna się zbilansować. Ja przekażę Państwu Radnym to zestawienie 

żebyście się z tym zapoznali. Podobne spółki, które funkcjonują, krótko ale już funkcjonują           

w naszym regionie, w pierwszym roku czy w pierwszych latach działalności raczej miały 

trudność ze zbilansowaniem kosztów i dochodów. Jak sobie nie damy szansy i nie zobaczymy 

jak to będzie funkcjonować, to nie będziemy wiedzieć. Druga kwestia dotyczy powierzenia 

stanowiska dyrektora Zespołu Szkół w Świerczynie. Jak Państwo wiedzą konkurs okazał się 

bez bezowocny ponieważ nie zgłosił się żaden kandydat. Zgodnie z moimi uprawnieniami 

mam obowiązek powierzyć stanowisko osobie, którą wyłaniam. Rozmawiałem z kilkoma 

potencjalnymi kandydatami, to byli nauczyciele z terenu naszej Gminy, otrzymałem 

odpowiedzi na nie. W tej chwili rozpocząłem procedurę powierzenia tego stanowiska Panu 

Jackowi Mateckiemu, byłemu Dyrektorowi Szkoły Podstawowej nr 13 w Lesznie, 

mieszkańcowi Leszna, wieloletniemu nauczycielowi. Jesteśmy po uzgodnieniu, wczoraj 

odbyła się Rada Pedagogiczna Zespołu  Szkół w Świerczynie, która jednogłośnie pozytywie 

zaopiniowała moją propozycję. Jeszcze będzie potrzebna opinia Kuratora. Czas zatrudnienia 

Pana Mateckiego to jest 15 lipca tego roku. To zależy od kilku czynników czy to będzie od 

tego dnia czy nie. Natomiast chcę, żeby Państwo wiedzieli, że pełniąca obowiązki Pani 

Dyrektor Klak złożyła wypowiedzenie powierzenia obowiązków dyrektora z dniem 12 lipca. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jeśli to nie tajemnica Panie Burmistrzu, to Pan sam znalazł tego kandydata, czy kandydat sam 

się zgłosił, czy woli Pan o tym nie mówić? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Ja znalazłem kandydata przez osobę nie związaną z naszym środowiskiem, mówię                          

o środowisku oświatowym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Nie chcę już za dużo mówić dzisiaj ale powiem tylko to, co miałem okazję powiedzieć Panu 

Burmistrzowi. Uważam, że to są nasze, wszystkich wspólne sprawy publiczne, w związku                   

z czym wymagające transparentności. Pan Jacek Matecki rzeczywiście od strony 

merytorycznej, w sensie takim, że jest to wieloletni Dyrektor zarządzający szkołą itd., jest 

odpowiednim kandydatem. Z tym, że pozwoliłem sobie zwrócić uwagę Panu Burmistrzowi                 

w sensie takim, że po tym jak usłyszałem, że tym kandydatem podobno będzie Pan Jacek 

Matecki, to taka mnie naszła refleksja, dziś warto myślę to powiedzieć, że Pan Jacek Matecki 

z punktu widzenia przyszłego dyrektora szkoły jest niestety również Radnym Miasta Leszna. 

Aktywnym członkiem jednego z ugrupowań politycznych, samorządowych Miasta Leszna                     

i w związku z tym wyraziłem takie zdanie i taką obawę w stosunku do Pana Burmistrza, że                 

z mojego punktu widzenia to jest rzecz, która tę kandydaturę osłabia. Chcę powiedzieć, że 

gdyby Pan Jacek Matecki nie był Radnym politycznej dzisiaj bo w takich miastach jak 

Leszno, to są moim zdaniem polityczne rady, to pewnie bym tylko i wyłącznie gratulował 

Panu Burmistrzowi decyzji. Niestety żałuję, że nie udało się Panu Burmistrzowi znaleźć 

kogoś innego, kto nie jest na przykład radnym Miasta Leszna. Ja już oprócz tej politycznej 

konotacji, to mam wrażenie, że praca w Radzie Miasta Leszna, nie chcę wartościować gdzie 

się więcej pracuje, wymaga poświęcenia dosyć dużej ilości czasu. Bardziej mnie niepokoją 

polityczne formy działalności Pana Jacka Mateckiego niż to, że będzie musiał jeździć na 
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komisje, sesje i że będzie musiał aktywnie uczestniczyć w pracach swojej partii i swojego 

ugrupowania.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak, przyjąłem uwagi Pana Przewodniczącego bo miałem przyjemność rozmawiać z Panem 

Przewodniczącym kilka dni wcześniej. Ja też na podstawie swojego doświadczenia chcę 

powiedzieć, że nie widzę żadnych, nie chcę powiedzieć zagrożeń ale negatywów tej sytuacji. 

Był czas kiedy aktywnie politycznie działałem, zawsze poza służbowym czasem pracy, był 

czas kiedy byłem Radnym samorządowym i jednocześnie byłem Dyrektorem. Myślę, że ci, 

którzy spokojnie oceniają to co robiłem, podzielą to, że to nie było w jakimś kontrapunkcie 

do tego, że byłem jednocześnie nauczycielem i dyrektorem szkoły. Ja zatrudniając, bo chcę to 

zrobić, Pana Jacka Mateckiego, zatrudnię go jako nauczyciela i dyrektora. Każdy z nas 

popołudniami, wieczorem czasem też w czasie pracy, dyrektor ma nienormowany czas pracy, 

wykonuje inne obowiązki. Natomiast dla mnie priorytetem i stąd to działanie i podjęte kroki 

jest to, aby skutecznie wyłonić, wierzę, że dobrego kierownika tej placówki oświatowej.              

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Ja chciałem też swoje zdanie powiedzieć. Ja aktualnie też należę do ugrupowania 

politycznego i uważam, że akurat takie obowiązki nie mają wpływu na pracę zawodową, 

jeżeli ktoś będzie wykonywał swoje obowiązki tak jak powinien. Nie widzę nic przeciwko 

temu.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Sebastian Łagoda: 

Też bym w tym nie widział nic złego, czas to zweryfikuje. Ważne, że jest dyrektor, tak to 

ujmę. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Krystyna Krajewska: 

Jeżeli jest ktoś, kto się zdecydował na to, żeby być dyrektorem, to trzeba dać mu szansę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Być może będzie dobrym dyrektorem, tak jak była poprzednia Pani Dyrektor. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Jarosław Glapiak: 

Z biegiem czasu będzie można rozwiązać umowę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Może też opuścić ugrupowanie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Szanuję Państwa zdanie, szanuję zdanie Pana Radnego Skowronka i odwagę, że mówi, bo               

w tych czasach trudno się czasami przyznać, że jest się z jakiegoś ugrupowania, nieważne                 

z jakiego bo to nie o to chodzi z jakiego. Tylko, że ja widzę różnicę między sytuacją Pana 

Radnego a Dyrektorem Szkoły w Świerczynie, który jednocześnie jest liderem jednego                        

z ugrupowania w Radzie Miasta Leszna.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Czy to oznacza, że takiego kandydata ma to dyskredytować?   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ja nie chcę powiedzieć o tym kandydacie nic złego. Ja oceniam Pana decyzję o tym, że Pan 

postanawia kogoś takiego wybrać na dyrektora. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Ocena kończy się jakimś wnioskiem. Ja zatem pytam, czy to znaczy, że ma takiego kandydata 

dyskredytować? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Wniosek jest dla mnie taki, że gdybym miał do wyboru kogoś, kto nie jest wiodącym 

działaczem politycznym jednego z ugrupowań w Radzie Miasta Leszna a między kimś, kto 

nim nie jest, to ja bym wybrał tego drugiego kandydata. Takie jest moje zdanie. 

 



 23 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Krystyna Krajewska: 

Ale nie ma innego kandydata.     

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Ja mogę tylko podzielić Pana zdanie, uwagę, że gdybyśmy mieli wybór ale jak wiemy tak nie 

było. Ja wierzę, że mam kandydata, z którym tak jak Wam powiedziałem, podjęliśmy pewne 

działania, że to będzie co najmniej dobry dyrektor. Na dzisiaj zawodowa działalność Pana 

Mateckiego, to są tylko i wyłącznie duże sukcesy. Szkoła Podstawowa nr 13, która kierował 

to jest chyba 60% całości naszej szkolnej oświaty, jeżeli chodzi o wielkość. Ponad 60 osób 

stanowiących grono pedagogiczne, także 20 lat doświadczenia dyrektorskiego. Miał 

dwadzieścia kilka lat jak zaczął być dyrektorem, to mnie przekonało. Ja powtarzam to, co 

usłyszałem trudno, żeby zakładać, że Pan Dyrektor coś przeoczył. Natomiast Pan 

Przewodniczący wyraził swoją opinię w tej kwestii.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Nie o tym merytorycznym przygotowaniu Pana Dyrektora Mateckiego, którego karierę mam 

okazję znać i śledzić, śledzić w pozytywnym sensie, bo z Panem Jackiem Mateckim znamy 

się od wielu lat. Nawet ojciec Pana Jacka był dyrektorem szkoły.    

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Też był dyrektorem szkoły. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Był Dyrektorem szkoły, do której ja chodziłem tak, że to jest nauczycielska rodzina. Ja                      

o sferze działalności Pana Jacka Mateckiego powiedziałbym same dobre rzeczy. 

Przeprowadzaliśmy nawet kilka czy kilkanaście wspólnych przedsięwzięć. Absolutnie nie 

mam żadnych uwag i podstaw do tego, żeby powątpiewać w merytoryczność Pana Dyrektora 

Mateckiego. Z mojego prywatnego punktu widzenia przeszkadza mi trochę wewnętrznie, że 

jest jednocześnie działaczem jednego z ugrupowań w Lesznie   

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Wolnych głosach i wnioskach Panie Burmistrzu chcę zwrócić uwagę na separator                             

w Świerczynie na placu kościelnym. Tam jest niedopasowany właz, osobiście miałem okazję 

obejrzeć jak najechał na to samochód, nic się nie stało, koła się nie zapadły, itd. Dzisiaj do 

tego jeszcze raz podszedłem i próbowałem stanąć na nim. Istnieje bardzo duże 

prawdopodobieństwo, że to się przechyli. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Chodzi o deszczówkę? 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Tak o deszczówkę, o ten bliżej stodoły, bo tam są dwa separatory. Prosiłbym, żeby ktoś tam 

zajrzał i ewentualnie wymienił na mniejszą pokrywę. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Pana wniosek skierujemy do Zarządu Dróg Powiatowych.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Krystyna Krajewska: 

Do Powiatu. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

To jest na gruncie gminnym.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Na terenie gminnym? 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Separator znajduje się na gruncie gminnym. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Jeżeli jest to na gruncie gminnym to my to obejrzymy.  
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Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Cała sieć kanalizacyjna jest na gruncie należącym do Powiatu ale separatory są na gruncie 

gminnym.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Ja pytałem czy to jest deszczówka, czy sieć. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

To jest deszczówka, ja mówię o deszczówce.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Dobrze. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

To jest to, co Powiat miał przeczyścić i to wykonali to powódź była mniejsza bo ta woda 

spłynęła. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Jak przeczyścili, to na naszej działce? 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Otwierali ten separator. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Myślę, że trzeba założyć podkładkę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Wypompowywali wodę, żeby mogli przeczyścić sieć. Prosiłbym o zwrócenie na to uwagi. 

Starsi ludzie w większości tam nie chodzą, więcej dzieci, które jeżdżą rowerami po tym placu 

i biegają. To może się źle skończyć.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Dokładnie, w którym to jest miejscu? 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Na wprost bramy mojej posesji, przy drzewie.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Dziękuję, to będziemy wiedzieć. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Jak spojrzy Pan na mapę, to są dwa separatory i chodzi o ten, który jest bliżej stodoły, której 

właścicielem był Pan Majerowicz, to jest grunt gminny. Dziękuję.   

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Jarosław Glapiak:  

Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w wolnych głosach i wnioskach? 

Nie widzę.  

Ad. 6. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Jarosław Glapiak:  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam dzisiejsze posiedzenie. Dziękuję. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Dziękujemy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękujemy. 
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